
 

Sūduvos VVG valdybos posėdžio 

PROTOKOLOAS 

2021-09-02 Nr. 9 

Kazlų Rūda 

Vadovaujantis Sūduvos VVG valdybos darbo reglamento 14.4. punkto nuostatomis valdybos posėdis 

organizuojamas nuotoliniu būdu - video susitikimų ZOOM platformoje. 

Posėdis vyko 2021-09-02, 16.00 val. 

Posėdžio pirmininkas – Mindaugas Akelaitis, Sūduvos VVG valdybos pirmininkas. 

Susirinkimo sekretorė -  Reda Razmirskienė, Sūduvos VVG projekto konsultantė. 

Dalyvavo:  

1. Akelaitis Mindaugas (NVO sektorius); 

2. Avietynienė Rasa (vietos valdžia); 

3. Bliuvas Romaldas (NVO sektorius); 

4. Gelažnikienė Gina (verslo sektorius); 

5. Matusevičienė Loreta (NVO sektorius); 

6. Mikalauskienė Sigita (vietos valdžia); 

7. Norkus Eduardas (verslo sektorius); 

8. Švilpienė Jūratė (NVO sektorius); 

9. Žilinskienė Ramunė (NVO sektorius). 

Balsavimui reikalingas kvorumas yra. Posėdyje dalyvauja 9 nariai iš 12. 

DARBOTVARKĖ: 

1. Sūduvos VVG vietos plėtros strategijos keitimas. 

2. Einamieji klausimai. 

 

 1. SVARSTYTA: Sūduvos VVG vietos plėtros strategijos keitimas. 

        Pirmininkė Kristina Mačiokienė informavo valdybos narius, kad posėdžio darbotvarkė buvo 

išsiųsta el. paštu. K. Mačiokienė informavo, kad VPS keitimas susijęs su papildomų lėšų – 188 018,00 

Eur, į VPS integravimu. Pirmininkė informavo, kad gaunamos ne tik EURI fondo lėšos, kurios sudaro 

86 814,00  Eur, bet ir 101 204,00 Eur pereinamojo laikotarpio lėšos, kurios priklauso nuo pasiektos 75 

proc. pažangos. K. Mačiokienė informavo valdybos narius, kad šios lėšos skirstosi sekančiai: vietos 

projektams – 80 proc., administravimui – 20 proc. Projektų įgyvendinimui paskirstoma 150 414,00 Eur 

suma. Atsižvelgiant į tai, kad EURI lėšų negalima maišyti su KPP lėšomis, pirmininkė siūlo EURI 

lėšas skirtas projektams numatyti verslo pradžiai, iš likusių pereinamojo laikotarpio lėšų 20 000 Eur 

numatyti  infrastruktūros gerinimui kartu su šioje priemonėje likusiais likučiais, o visas kitas lėšas 

numatyti verslo plėtrai. Integravus į VPS papildomas lėšas planuojama gauti 4 verslo projektus, kurie 

kurs ne mažiau kaip 4 etatus naujų darbo vietų, bei 1 su infrastruktūros gerinimu susijusį projektą. 

     Balsavimas: Už – 9 , Prieš – 0 , Susilaikę -  0, Nusišalino – 0 . 

 

NUTARTA:  pritarti Sūduvos VVG vietos plėtros strategijos keitimui. 

  

2. Einamieji klausimai. 

    Pirmininkė informavo valdybos narius, kad artėjama prie tarptautinio projekto „Pažinkim mūsų 

regionų kultūrą“ įgyvendinimo pabaigos, rugsėjo 3 – 6 dienomis atvyksta  dvi delegacijos iš Lenkijos 

vietos veiklos grupių dalyvauti kulinariniuose mokymuose. 

Balsavimas šiuo klausimu nevyko. 

 

Susirinkimo pirmininkas                     Mindaugas Akelaitis 

 

Susirinkimo sekretorė                     Reda Razmirskienė 


